
COVID! DRASTICKÁ KAMPAŇ VLÁDY.
Exposlankyně Hyťhová už ví, co bude dál a
jaký vliv to bude mít na dětskou populaci
- CZ24 News | 13. listopadu 2021

ČESKO: Pedagožka a bývalá poslankyně Tereza Hyťhová (Trikolóra) se připojila k rektorovi
Českého vysokého učení technického v Praze (ČVUT) Vojtěchu Petráčkovi v jeho pohledu
na drastickou kampaň ministerstva zdravotnictví, která chce prostřednictvím fotografií
umírajících pacientů podpořit očkování proti covidu-19. „Nechutné a neetické,“ vadí jí.

Reakce Hyťhové míří na kampaň ministerstva zdravotnictví obsahující dvanáct fotografií zemřelých
či umírajících pacientů, jež jsou doplněny texty odkazujícími na výroky, které podle resortu používají
odpůrci očkování. Na plakátech kampaně, která má zaplavit český mediální prostor, tak stojí hesla
např. „Uvěřil dezinformacím“ či „Nestihl třetí dávku“.

„Nechutné a neetické…“ komentuje drastickou kampaň někdejší poslankyně. Účinek prý bude stejný
jako v případě fotografií na krabičkách cigaret. „Když se před pár lety daly na krabičky cigaret
hrozivé obrázky, čekal se výsledek. Nedostavil se. Neznám jediného člověka, kterého krabička s
obrázky odradila. Tohle bude stejné. Kdo se očkovat nechce – ten se očkovat nenechá. Kdo se
očkovat chce – ten už je dávno naočkovaný,“ míní Hyťhová.

Pedagožka kritizuje, že tato „nechutná“ kampaň může mít vliv i na dětskou populaci. „Tak to prostě
je. Není nutná taková nechutná kampaň, která je navíc plně přístupná dětem na internetu,“ vadí jí.

Podobně kampaň ministerstva kritizuje i rektor ČVUT Vojtěch Petráček, jenž ve věci v tomto týdnu
napsal otevřený dopis končícímu ministrovi zdravotnictví Adamu Vojtěchovi (za ANO). „Každý z nás,
kdo je vybaven empatií a citem pro bolest druhých, bude při pohledu na kruté snímky z ARO trpět…
bez ohledu na to, jestli je cílem Vaší kampaně, či je dávno očkován nebo je to malé dítě! U mnohých
vyvolá tato stresová expozice post-traumatické stresové poruchy či deprese. Tato kampaň uškodí
plošně naší společnosti a jako motivace nezapůsobí,“ kritizuje rektor a žádá okamžité ukončení
kampaně.

Autentické snímky pacientů, kteří kvůli covidu skončili v nemocnicích, podle něj vyvolávají akorát
„mediální strach a napětí ve společnosti“. Více by společnosti pomohlo například hrazení testu
protilátek, po kterém by lidé věděli, zda jim případné protilátky neklesly natolik, aby začali uvažovat
o vakcinaci.
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